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Alvast heel erg bedankt voor uw antwoord! 
 

, , graag even jullie feedback op dit process en de tekst, ook gezien 'de oproep' van de Minister 
(Jinek) dat we er alles aan doen om op alle leads antwoord / opvolging te geven. Mocht er naar jullie mening iets 
moeten worden aangepast, dan kan  dit verwerken. Weet dat ik net van  hoorde dat er zien de 
uitzending van gisteren avond weer meer leads binnen komen. Eerder was het voorstel om de centrale mail voor 
productie ‘dicht’ te zetten, nu lijkt het me handig om dit de komende 1,5-2wkn nog even niet te doen om er ook 
voor te zorgen dat partijen netjes antwoord krijgen. 
 
Dank en groet 

 
 
 
 
Zie onderstaand een voorbeeld wat ’tot discussie’ kan leiden.  
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